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Stadskanaal  9 september 2014        

Aan:    B. & W. en gemeenteraad Stadskanaal 

 

Betreft:  Uitstappen Stadskanaal’74 MFA Noorderpoort    

 

Geachte Burgemeester en wethouders en gemeenteraadsleden, 

 

Het bestuur van KV Stadskanaal’74 heeft in een extra bestuursvergadering het volgende besluit 

genomen aangaande het project MFA Noorderpoort. 

 

KV Stadskanaal’74 zal geen gebruik gaan maken van de kantine in het MFA Noorderpoort. 

 

Overwegende dat 

 

1. een overgang naar het Noorderpoort financieel een onmogelijke situatie veroorzaakt, 

 

- Nu al dalen de kantine inkomsten vanwege het feit dat ons veld uit de loop van ons clubhuis 

  ligt. De kantine in het Noorderpoort zal een verdubbeling van de afstand tot het  

  veld betekenen. De kantine inkomsten zullen tot een minimum dalen. 

- Inmiddels zijn andere inkomstenbronnen afgehaakt.  HCC, Jeu de Boule en Runners. 

- De huur die wij in de nieuwe situatie zouden gaan betalen is gebaseerd op de situatie van 

  seizoen 2009-2010. Dit loopt dus totaal uit de pas met de huidige werkelijkheid. 

  We hebben als vereniging jarenlang onderdak verleend aan de Runners (2 maal per week), 

  Jeu de Boule (wekelijks), Pony club (tweemaal per jaar), Nellie Cooman Games en HCC 

  (maandelijks). 

 

2. de veiligheid van de sportende jeugd niet meer gegarandeerd kan worden, 

 

- De afstand van de school naar het veld is zodanig groot en onbeheerd dat het niet veilig is 

  voor de jongste jeugd om bijvoorbeeld naar het toilet te gaan. 

- Vanwege het feit dat de kantine zich op een hoger gelegen niveau bevindt is er geen 

  Toezicht meer mogelijk op de openbare ruimte die ons veld scheidt van de kantine.   

 

3. toezeggingen (wethouder dhr. Hamster na de oproep van de gemeenteraad – 

raadsvergadering 18 juni 2012) over het integraal door kunnen laten gaan van al onze 

activiteiten steeds minder gestalte lijken te kunnen krijgen, 

 

-Overnachtingen tijdens ons toernooi en andere evenementen zoals trainingsweekeinden. 

- HCC kan niet bij ons blijven. 

- Jeu de Boule is nu overgestapt naar de voetbalvereniging. 



-Aantal middag/avond activiteiten zal niet of moeizaam plaats kunnen vinden omdat er 

  steeds meer naar voren komt dat er ook ’s avonds leerlingen aanwezig zullen zijn. 

 

4. eerdere toezeggingen, argumenten en afspraken als sneeuw voor de zon verdwijnen en 

 

-Alle oude gebouwen  moesten verdwijnen vanwege het slechte aanzicht. 

  Nu worden oude containers en garages  gewoon verplaatst en weer gebruikt in de 

  schoolomgeving. 

- Ons huidige clubgebouw zou een bouwval zijn (weth. Dhr. Hamster) terwijl een bouwkundig 

  adviseur  aangeeft dat het gebouw nog minstens 15 jaar mee zou kunnen. 

- De kantine van de voetbalvereniging ongewijzigd kan blijven staan. 

 

5. tijdens de nu lopende besprekingen  er niet of nauwelijks wordt gereageerd of geantwoord 

op vragen onzerzijds ondanks toezeggingen 

 

-Toezeggingen gedaan tijdens vergaderingen (terugbellen – informatievoorziening etc.)  

  worden niet nagekomen.  

 

heeft het bestuur van KV stadskanaal’74 besloten om gebruik te maken van het door 

wethouder Hamster gestelde feit dat er voordat er een definitieve overeenkomst is getekend 

er altijd uitgestapt kan worden door de sportverenigingen. 

 

Graag willen wij in gesprek blijven aangaande een door bureau  I.C.S. in een eerder stadium 

voorgestelde optie. 

KV Stadskanaal’74 wil graag meedenken over een situatie waarbij ons huidige clubhuis kan 

blijven staan en wij gebruik gaan maken van de kleedruimten in het Noorderpoort. 

 

Ook willen wij van gedachten blijven wisselen over het plaatsen van een accommodatie op 

ons nieuwe veld (vergelijkbaar aan de situatie  van de hockeyvereniging) met gebruik van de 

kleedruimten in het Noorderpoort. 

 

Gezien het feit dat alle teamsportverenigingen in Stadskanaal hun eigen clubhuis hebben en 

kunnen behouden gaan wij (ook gezien de sportnota van de gemeente)  ervan uit dat ook het 

behoud van een eigen  clubhuis de steun zal krijgen van de gemeenteraad. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Atte C. van Haastrecht 

Voorzitter KV Stadskanaal’74 

(namens het bestuur) 
 

 

cc.: - fracties,  

 - Noorderpoort college 


